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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 

W imieniu mieszkańców Ciechanowa zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości 

postawienia lampy skierowanej w stronę siłowni przy ulicy Augustiańskiej. Miejsce to cieszy 

się dużą popularnością jako teren rozwijający sprawność fizyczną. Często mieszkańcy 

korzystają z siłowni w godzinach popołudniowych lub wieczornych, co w pewnych okresach 

roku odbywa się już po zmierzchu. Ze względów bezpieczeństwa ważne jest, aby teren ten był 

oświetlony. 
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